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Polskie zboże trafia na Zachód, a zboże z Ukrainy, nawożone
niedozwolonymi w Polsce chemikaliami, trafia na polski rynek.
Rolnicy alarmują, że jemy skażone zboże. „Mamy zielony ład, u
nas nie wolno pryskać danymi środkami, bo są trujące, a na
Ukrainie tymi środkami się pryska. Polskie zboże jest bardzo
dobrej jakości. Tymczasem nasze produkty są sprzedawane na
Zachód,  a  w  Polsce  zostaje  zboże  ukraińskie,  które  my
spożywamy,  my  Polacy”  –  mówi  Bronisław  Węglewski,  prezes
zarządu Izby Rolniczej Województwa Łódzkiego.

Źródło: YouTube.com

https://wolnemedia.net/jemy-skazone-zboze-z-ukrainy/
https://www.youtube.com/watch?v=lM0yIAde2G8

